
  

 

The Egyptian Businessmen Association 

September 27th, 2007 

Dr. Eng. Nader Riyad 

Member of the Egyptian Businessmen Association 

 
Dear Sir: 

We would like to inform you that, during its last meeting on September 18th, 

2007, the Board decided to nominate you as the Chairman of the Committee for 

Industry and Transport at the Association.  

This choice is due to your experience and ability in this field.  In this respect, 

we have the pleasure to extend our invitation to you for attending the next board 

members meeting which is going to be held at 12 noon on Wednesday October 

3rd, 2007, at the Association headquarters in Giza.   

The purpose of the coming meeting is to be oriented about the plan of the 

committee's activities during the coming period, so as to decide the actions to 

be taken by the committee.  

We congratulate you on being chosen for the position and we are looking 

forward to seeing you at the meeting 

 
Very truly yours, 
 
Secretary General       President 
 
Muhammad Yusuf                Adil Gazzarin 
 
 

* Translated from Arabic Original 
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Gemeinschaft der ägyptischen Geschäftsleute 

  

Kairo, 27. September 2007 

Sehr geehrter Prof. Ing. Nader Riad 

Mitglied der Gemeinschaft der ägyptischen Geschäftsleute 

 

Wir möchten Sie darüber informieren, dass der Verwaltungsrat in seinem 

letzten Treffen am 18. September 2007 eine Entscheidung getroffen hat und 

Sie als Vorsitzenden für den Ausschuss für Industrie und Verkehr aufgrund 

Ihrer Erfahrung, Leistung und Qualifikation in diesem Bereich ausgewählt hat.  

Nun ist es uns eine große Ehre, Sie darum zu bitten, das Treffen des 

Verwaltungsrats, das am 3. Oktober 2007 im Sitz der Gemeinschaft in Giza 

stattfindet, zu besuchen. Dieses Treffen wird nur für das Kennenlernen und für 

die Abstimmung über die Arbeitspläne der Ausschüsse in der nächsten Phase 

veranstaltet. 
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In diesem Zusammenhang wünschen wir Ihnen alles Gute zu dieser Wahl 

und bitten Sie darum, dieses Treffen nicht zu versäumen. 

Mit freundlichen Grüßen, 

Generalsekretär    Chef des Verwaltungsrats der 

Gemeinschaft     

(Unterschrift)      (Unterschrift) 

Muhammad Yousuf     Adel Gazarin 
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